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Street? The CIA wants you -- as long as you can pass a lie detector

test and show that you are motivated by service to your country

rather than your wallet. 在华尔街失业了？来中情局工作吧！但

你要能通过测谎仪的考验，证明加入中情局是因为爱国而不

是爱钱。 The Central Intelligence Agency has been advertising for

recruits and will be holding interviews on June 22 at a secret location

in New York. 我要收藏 美国中央情报局日前发出招聘启事，并

将于6月22日在纽约的一处秘密地点进行面试。 "Economics,

finance and business professionals, if the quest for the bottom line is

just not enough for you, the Central Intelligence Agency has a

mission like no other," one radio advertisement for the agency says. 

中情局在电台广告中称：“经济、金融和商业精英们，如果

你想突破自己，中情局将为你提供独一无二的选择。” "Join

CIAs directorate of intelligence and be a part of our global mission as

an economic or financial analyst. Make a difference in your career

and for your nation," it says. 广告称：“加入中情局的情报理事

会吧，作为经济或金融分析家加入到我们的全球行动中来吧

，这将使你的职业有所突破，还将为国家做贡献。” 100Test 

下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问

www.100test.com 


